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Santa – Kāpēc Saulkrastu trenežieru zā

Kāpēc Saulkrastu trenežieru zālē nav pieejama mūzika? visu laiku tiek attaisnots ar to, ka
budžets iz iztērēts.
Un nav arī iespējas nevienam atnest no mājām sev nevajadzīgu aparatūru , vai arī Ir
cilvēki, kuri gatavi nopirkt par saviem līdzekļiem mūzikas centru, lai būtu patīkamāka
atmosfēra sporta zālē, bet centra vadītāja neļauj veikt šādas darbības, kādēļ??


